
Erhvervsudvalget

Til: Erhvervsministeren

Dato: 19. oktober 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

L 12
Forslag til lov om ændring af lov om finansiel virksomhed, lov om kapitalmarkeder, lov 
om investeringsforeninger m.v. og forskellige andre love. (Supplering af taksonomiforord-
ningen og ny model for SIFI-udpegning).
Af erhvervsministeren (Simon Kollerup)

Spørgsmål 6
Vil ministeren redegøre for meningen med at udvide STS-rammen (standardiserede se-
curitiseringer) og fjerne barrierer for NPE-securitiseringer set i lyset af, at securitiseringer 
var en en central faktor i finanskrisen? Mener ministeren ikke, at det er stærkt bekymren-
de, at markedet for securitiseringer nu skal øges, efter man forsøgte at sænke dem i 
årene efter finanskrisen? Og hvis hensigten er økonomisk genopretning efter COVID-19-
pandemien, kunne man så ikke bare gøre lempelserne midlertidige?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Rune Lund (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Rune.Lund@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Anni Matthiesen
formand
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